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Czechowice - Dziedzice, 2 sierpnia 2018 r.
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Wnoszę o podjęcie działańw zakresie kompleksowej przebudowy chodników przy ulicy
Kolejowej, ewentualnie ich naprawy. Chodniki z uwagi na fatalny stan techniczny stanowią
zagrożenie dla bezpieczeństwa pzechodniów na co wielokrotnie zwracają mi uwagę
mieszkańcy Czechowic-Dziedzic. Stan chodników pogarsza się z roku na rok, a w minionym

roku wielokrotnie zostały wykonane pzekopy po ktorych nie przywrócono stanu poprzedniego.

Ulica Kolejowa powinna byc jako jedna z głownych ulic miasta jego wizytówką, co niestety

obecnie nie ma miejsca.

Jeśli ulica i chodniki mają być w pzyszłośgi przebudowane to już w chwili obecnej

należałoby przystąpic do opracowania koncepcji, a następnie projektu, co pozwoli znacząco
skrocić okres realizacji inwestycji. Mozna już rozpocząć pracę w tym zakresie, a następnie po

zabezpieczeniu środków w budżecie przystąpic do realizacji robót budowlanych,

skiej w Czechowicach - Dziedzicach
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